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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2019/20:1737 Ökad produktion och användning av vätgas

Intresset för vätgasens möjligheter ökar i Sverige. I Mariestad har man tagit 
fram en vätgasanläggning som producerar vätgas med hjälp av vatten och sol, 
och intresset för att låta tågen på Inlandsbanan gå på vätgas är stort. I EU finns 
dessutom ett stort intresse för en ökad användning av vätgas.

Vätgas kommer säkert att spela en stor roll för framtidens möjligheter att klara 
energibehovet, och Sverige behöver jobba mer aktivt med att utveckla 
möjligheterna med vätgas.

Mariestad och Västsverige skulle säkert kunna bidra till denna utvecklingen, 
men det behövs tydliga strategier och tydliga mål från regering och riksdag för 
att nå resultat.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka initiativ avser statsrådet att ta för att öka produktionen och användningen 
av vätgas i Sverige?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-07-06
Besvaras senast
2020-07-20
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Överlämnas enligt uppdrag

Ann Larsson


